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P R O T O K Ó Ł NR LXII/18 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 25 października 2018 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 13 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy 

3/ Zwolińska Magdalena  - Sekretarz Gminy 

4/ Kierownicy wydziałów, sołtysi, zaproszeni goście. /Lista obecności w załączeniu/ 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz, 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Informacja Burmistrza Kożuchowa o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 

4. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Kożuchowie w latach 2014-2018. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   7.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku LXII/1/18/ 

   7.2. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku LXII/2/18/ 

   7.3. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku LXII/3/18/ 
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   7.4. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku LXII/4/18/ 

   7.5. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące związane 

z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków. /numer druku LXII/5/18/ 

   7.6. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na mienie Gminy Kożuchów. /numer druku 

LXII/6/18/  

   7.7. powołania Rady Seniorów w Kożuchowie oraz nadania jej statutu. /numer druku 

LXII/7/18/ 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z sesji Nr LXI. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Informacja Burmistrza Kożuchowa o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 

4. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Kożuchowie w latach 2014-2018. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   7.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku LXII/1/18/ 

   7.2. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku LXII/2/18/ 

   7.3. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku LXII/3/18/ 

   7.4. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku LXII/4/18/ 

   7.5. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące związane 

z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków. /numer druku LXII/5/18/ 

   7.6. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na mienie Gminy Kożuchów. /numer druku 

LXII/6/18/  
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   7.7. powołania Rady Seniorów w Kożuchowie oraz nadania jej statutu. /numer druku 

LXII/7/18/ 

   7.8. zmian w statucie Gminy Kożuchów. /numer druku LXII/8/18/ 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z sesji Nr LXI. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

 

 Następnie złożono podziękowania i wyrazy uznania za wieloletnią pracę w Radzie Miejskiej 

w Kożuchowie radnemu Henrykowi Zielińskiemu, w związku z zakończeniem pracy w Radzie 

Miejskiej w Kożuchowie kadencji 2014 - 2018. Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ireneusz Drzewiecki przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej 

Henrykowi Zielińskiemu. 

 

Do pkt. 2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. /Informacja w załączeniu/ 

 

Do pkt. 3. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił informację o złożonych 

oświadczeniach majątkowych. /Informacja w załączeniu/ 

 

Do pkt. 4. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił sprawozdanie z działalności 

Rady Miejskiej w Kożuchowie w latach 2014-2018. /Informacja w załączeniu/ 

 

Do pkt. 5. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. Następnie przedstawił zestawienie odpowiedzi na interpelacje, wnioski i oświadczenia 

zgłoszone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 27 września 2018 r. /Informacje w załączeniu/ 
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Do pkt. 6. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie o składanie interpelacji, wniosków i oświadczeń w formie ustnej lub pisemnej. 

Następnie otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Dunas Henryk – radny Powiatu Nowosolskiego, Pikulski Adrian 

– radny Rady Miejskiej,  Trojanowski Sławomir – Prezes PUK USKOM, Jelinek Marcin – 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Perdian Halina – radna Rady Miejskiej, Marek Andrzej – 

radny Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji radny Powiatu Nowosolskiego pogratulował Burmistrzowi Kożuchowa 

reelekcji w wyborach samorządowych oraz podziękował za współpracę na rzecz Gminy 

Kożuchów. Następnie podczas dyskusji poruszono problem zanieczyszczenia wody w Mirocinie 

Średnim oraz zwrócono uwagę na zbyt późne powiadomienie mieszkańców o tej sprawie. 

Następnie radny Adrian Pikulski zwrócił uwagę, że mieszkańcy gminy zostają błędnie 

informowani w sprawie ustalania opłat za wodę. Dodał, że to gmina ustala kwoty, a nie 

Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, które tylko opiniuje. Podczas dyskusji Prezes 

PUK USKOM Sławomir Trojanowski sprostował, że nigdy nie było informacji o skażeniu wody 

w Mirocinie Średnim, a woda nadawała się do spożycia wyłącznie po przegotowaniu. Następnie 

poinformował, że zostały dopełnione wszelkie formalności i prawidłowości w sprawie podania 

do wiadomości komunikatów o zaistniałej sytuacji. Radny Marcin Jelinek w ramach wyjaśnienia 

poinformował, że również nie użył sformułowania na forach internetowych, że woda jest 

skażona. Następnie podczas dyskusji radna Halina Perdian zapytała, dlaczego na ulicy Hożej 

w Kożuchowie tak często bywają awarie na sieci wodociągowej, a droga jest w ciągłym złym 

stanie technicznym. Następnie radny Andrzej Marek zapytał, jaka ilość śmieci zostanie jeszcze 

zwieziona na śmietnisko od zewnętrznej firmy.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  
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Interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie złożone w formie pisemnej 

podczas sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie: 

 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. Proszę o informacje na temat sporu w zakresie różnic w posiadanych przez gminę mapach 

odnośnie działki nr 128 w miejscowości Studzieniec, na której znajduje się budynek byłej 

świetlicy wiejskiej. Czy gmina nie powinna rozważyć zawarcia w tym zakresie polubownej 

ugody satysfakcjonującej obydwie strony? 

 

2. Proszę o udrożnienie cieku wodnego Mirotka w miejscowości Studzieniec na odcinku 

przyległym do działek od nr 162/3 do nr 529, bowiem notorycznie przy dużym stanie wody 

zalewane są działki nr 167/4 i 167/3. 

 

3. Kilkakrotnie zwracałem się z prośbą o pomoc w rozwiązaniu problemu mieszkańców 

Studzieńca w zakresie szamba na działce 6/10. Odsyłany byłem do USKOM-u, ponownie do 

urzędu. Biorąc pod uwagę skomplikowany stan rzeczy i wynikające z tego problemy uważam, że 

gmina powinna pomóc w rozwiązaniu problemu tego szamba, bowiem obecny stan rzeczy jest 

w dalszym ciągu nie do przyjęcia. 

 

4. Czy gmina jest właścicielem działki 16/114 w miejscowości Studzieniec? Jeżeli tak, to czy na 

tej działce mieszkańcy mogą wybudować boisko do piłki siatkowej i koszykowej i zaadoptować 

jako teren rekreacyjny? 

 

5. Proszę o dostarczenie tłucznia na drogę gminną w Książu Śląskim, na działce 228/2, która była 

w ostatnim okresie równana. Mieszkańcy, którzy zwrócili się do Pana Burmistrza o naprawę 

drogi bezpośrednio, zwrócili się do mnie o przypomnienie Panu, że wg. nich miał być również 

dostarczony tłuczeń lub inne kruszywo. Nie uczestniczyłem w tych uzgodnieniach, więc nie 

mogę stwierdzić jakie one były. Dlatego jeżeli zgodnie z informacją od mieszkańców był tam 

planowany tłuczeń lub inne kruszywo to proszę o jego dostarczenie. 

 

Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

6. Prokuratura Rejonowa w Nowej Soli – do wiadomości WiOŚ w Zielonej Górze, PGW Wody 

Polskie: składam zapytanie, czy firma Meyer Jerzyny popełnia przestępstwo wylewając ścieki 

poprodukcyjne nie spełniające polskich norm. Informacyjnie - WiOŚ w Zielonej Górze posiada 

wyniki badań tych tzw. „popłuczyn”. Ścieki te w moim mniemaniu mogą doprowadzić do 

zagrożenia epidemiologicznego, co może stanowić zagrożenie dla zdrowia i życia mieszkańców 

powiatu (ścieki te są odprowadzane do cieku wodnego Kożuszna, czyli dotyczą też Powiatu 

Nowosolskiego). Pomimo negatywnych badań WiOŚ, ścieki te są nadal wieczorami oraz 

w sobotę i w niedzielę odprowadzane do tego kanału. 
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7. Proszę o wykonanie naprawy strażnicy Remizy Straży Pożarnej w Mirocinie Dolnym (sprawa 

poruszona na Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji Gospodarki i Budżetu). W chwili 

obecnej zwlekanie z naprawą może doprowadzić do poważnych uszkodzeń ww. remizy. 

 

8. Udostępnienie budynku w Parku Miejskim dla Stowarzyszenia En-Gedi Kożuchów (sprawa 

poruszona na Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji Gospodarki i Budżetu). 

 

9. Wykonanie obiecanej wiaty przystankowej na ul. Nowosolnej. 

 

10. PGW Wody Polskie – w sprawie pisma WR.ZUZ.7.421.152.208.MK – na chwilę obecną 

nadal są wylewane ścieki „smród” jest niesamowity, także każdy dzień zwłoki to jeden dzień 

więcej zagrożenia epidemiologicznego. Jak skończy się przerób cebuli, to problem na jakiś czas 

minie. 

 

Marek Andrzej - radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

11. Proszę o udostępnienie transportu NOF w miejscowości Słocina. 

12. Proszę o usunięcie korzenia drzewa w miejscowości Podbrzezie Dolne ul. Kolonia Górska. 

Korzeń leży w rowie i tamuje wodę. 

 

Nowocień Andrzej – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

13. Proszę o przycięcie gałęzi drzew na cmentarzu w Stypułowie, które lecą na groby. 

 

Pikulski Adrian - radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

14. Proszę o wyjaśnienia, co zostało zrobione by wyjaśnić skąd pojawiły się bakterie e-coli 

w wodzie dla ujęcia Mirocin Średni. Proszę również o wyjaśnienie w jaki sposób rozwiązano 

problem. 

 

Wajman Grzegorz - radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

15. Na wniosek mieszkańców zwracam się z prośbą o przycięcie drzew przy ul. Dworcowej 5 i 7. 

 

Walczak Tomasz - radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

16. Ul. 1 Maja, Żagańska – brak na drodze pomalowanych przejść dla pieszych. 

17. Ul. Polna - zamontowanie zwalniaczy na drodze – samochody jadą z dużą prędkością. 

18. Ul. Polna – brak na drodze pomalowanych przejść dla pieszych. 
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19. Ul. Limanowskiego i Głogowska – zamontowany słup z nazwami ulic - proszę 

o przestawienie w inne miejsce (utrudnia przejazd dla wozów strażackich). 

20. Ul. Limanowskiego i Chopina – chodnik oraz studzienki telefoniczne w złym stanie 

technicznym (dzieci przechodzą w tym kierunku na przejście do SP1). 

21. PUK USKOM – po kilkukrotnym zgłoszeniu, nadal brak oznaczenia gdzie znajduje się 

hydrant. 

22. Ul. Zygmuntowska – dojazd do posesji – mostek dojazdowy – dojazd do posesji jest w złym 

stanie technicznym i grozi zawaleniem. 

23. Ul. Zygmuntowska – Podbrzezie Dolne – zamontowanie zwalniaczy na drodze (samochody 

jeżdżą  z bardzo dużą prędkością, brak możliwości wyjazdu z własnej posesji). 

 

Do pkt. 7.1. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zieliński przekazał przewodnictwo obrad 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej Ireneuszowi Drzewieckiemu. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku LXII/1a/18/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/  

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku LXII/2/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku LXII/3/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 7.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku LXII/4/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące związane 

z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków. /numer druku LXII/5/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.6.    

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego nabycia nieruchomości na mienie Gminy Kożuchów. /numer druku LXII/6/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

powołania Rady Seniorów w Kożuchowie oraz nadania jej statutu. /numer druku LXII/7/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.8. 

Zwolińska Magdalena – Sekretarz Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

w statucie Gminy Kożuchów. /numer druku LXII/8/18/ 
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Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmian w statucie Gminy Kożuchów. /numer druku LXII/8/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 8.     

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Marek Andrzej – radny Rady Miejskiej, Trojanowski Sławomir – 

Prezes PUK USKOM, Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady. 

Podczas dyskusji poproszono Prezesa PUK USKOM, aby odniósł się do wcześniejszej 

wypowiedzi radnego Andrzeja Marka dotyczącej ilości zwożonych śmieci. Następnie radny 

Henryk Zieliński podziękował wszystkim radnym, którzy podpisali się pod wnioskiem nadania 

nazwy skwerowi Pionierów Ziemi Kożuchowskiej przy ulicy Zielonogórskiej. Poprosił również 

o możliwość usytuowania tablicy pamiątkowej na tym skwerze. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 9. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr LXI z dnia 27 września 2018 r. został przyjęty jednogłośnie. 

/za – 13/  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył podziękowania za współpracę radnym Rady 

Miejskiej w Kożuchowie kadencji 2014 – 2018.  

W dyskusji udział wzięli: Grzelak Dorota – radna Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – radny 

Rady Miejskiej, Marek Andrzej – radny Rady Miejskiej, Perdian Halina – radna Rady Miejskiej, 

Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Zieliński 

Henryk – radny Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji radni Dorota Grzelak, Marek Andrzej, Perdian Halina i Zdzisław 

Szukiełowicz podziękowali radnym oraz Burmistrzowi Kożuchowa za czteroletnią współpracę, 

radny Marcin Jelinek pogratulował Burmistrzowi Pawłowi Jagasek wygranej w wyborach 

samorządowych. Następnie Burmistrz Kożuchowa Paweł Jagasek podziękował za współpracę na 

rzecz Gminy Kożuchów radnemu Henrykowi Zielińskiemu. Na zakończenie radny Henryk 

Zieliński podziękował radnym oraz Burmistrzowi Kożuchowa za wszystkie wspólne lata 

spędzone w Radzie Miejskiej w Kożuchowie.  
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Do pkt. 10. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 16:20. 

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu.  

 

       Protokołowała                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Magdalena Raszewska           Ireneusz Drzewiecki 


